
 
Styrelsemöte     2024-11-17 

Gaisgården 

Närvarande:  

Magnus Strand, Jenny Carlsson-Svärd, Emil Carlsson, Henrik Berntson, Fredrik Wadsten. 

Frånvarande: Katarina Österdahl, Isabelle Andersson, Malin Fransson, Erling Wulff, Johanna Karlsson, 

 

1. Till mötets ordförande valdes:  Henrik Berntson 

 

2. Till protokollets justerare valdes: Fredrik Wadsten 

 

3. Föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter framfördes. Mötesprotokollet lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomirapport 

              Augusti gav en förlust på -230 tkr, ackumulerat helår + 851 tkr.  

              Kvarvarande två månader innehåller mest utgifter och kommer ge ett negativt resultat i linje  

              med aktuell månad. 

              Jenny har kontakt med Revisorn och underlag/möten planeras till efter årsskiftet.   

              Jenny kommer att ha en avstämning med Cita under kommande vecka för att bl.a. styra upp  

              Swich.nr och vilka vi ska använda till vilket. 

 

5. Aktiviteter 2025 

 

Årshjul skapas till nästa möte med de aktiviteter vi nu vet om för att rulla ut inför nästa år.  

Använder sedan hemsidan för upplägg och kansliet lägger sedan upp påminnelser varje 

månad vad som är på gång och vilka resurser vi behöver. 

 

✓ Hundutställningar 

Erling avrapporterade vad varje hundutställning givit och angav rekommendationer. 

Styrelsen beslutar att vi går på samma omfattning som förra året, Tobias ges ansvar att boka         

              in utifrån detta och samordna med fotbollens tidsättning av matcher. Kostnader för  

              tillkommande sophantering ska ingå detta år och synliggöras på den avgift vi tar ut.  

 

6. Hemsidan och FB 

Malin har nu genomfört detta punkten och den anses slutförd.  

Huvudsidan administrerar nu av Cita, Tobias och Malin, är bara dessa som kan göra inlägg 

här. Vill sektioner få ut något här så hör man av sig till ovanstående. Tobias sköter kopplingen 

mot FB. Utskick på hemsidan går från och med nu ut till alla medlemmar. 



 

7. Julklappar 

 

Samma modell som förra året, Erling återkopplar (kvarstår). Henrik och Johanna fixar det 

praktiska från det lokala näringslivet som sponsrar oss!  

 

8. Övriga  

 

✓ Fråga från spinninggruppen om att ändra avgiften avslogs, samma modell som nu 

finns förordas av styrelsen. Detta med tanke på vad spinningen kostar i investeringar 

och kurser för ledare så anser vi att dagens avgift ändå är prisvärd. Friskvårdsbidrag 

kan med fördel användas här för de som har den möjligheten.  

 

✓ Tobias synpunkter till styrelsen gicks igenom om omställning till el och batteridrivna 

maskiner. Vi väljer dock att ta dessa beslut inför varje investering som ska göras. 

Dock vore det bra med en 5 årsplan på maskinsidan så det finns ett bra underlag 

inför budgetarbetet. Tobias tar fram detta. 

 

✓ Kollektion kläder, byter modell, vi väljer att fortsätta med den som är närmast i 

utseende med den vi har idag, modell Tiro24 väljs. Henrik återkopplar till Emanuel. 

 

             

            Nästa möten blir söndag 15/12 kl.09.00 på GAISgården. 

 

 

 

            Därefter avslutades mötet.  

  

 Sekreterare:   Justerande:         Ordförande: 

 

 

 

______________________              _______________________      ___________________ 

Magnus Strand  Fredrik Wadsten                             Henrik Berntson 

   


